

Dear Sir,

Nasu Abdulaziz was 23 when men with guns and in bulldozers descended without warning on his community of Otodo Gbame, Lagos. Government must investigate this act of violence which resulted in the loss of numerous homes in the century-old community. Homes have been burned down, families have been shot at, tear gas has been used and livelihoods destroyed. Nine people are believed to have been killed, another 15 are still missing and 30,000 people have been left homeless.

Ensure a full investigation into the forced eviction of Nasu's community, and make sure that everyone is resettled and given full compensation.

Yours Sincerely,

親愛的州長：

納蘇·阿卜杜勒阿齊茲 (Nasu Abdulaziz) 23 歲時，一群配槍的男性毫無預警地開著推土機來到位於拉哥斯 (Lagos) 的歐托多格巴梅社區 (Otodo Gbame)，也是納蘇居住的地區。這起暴力事件造成許多人喪失世代居住的家園，政府必須對此展開調查。這群男性不只燒毀房子，更射殺居民、使用催淚瓦斯，摧毀了居民生計。據信有 9 人遭殺害，另有 15 人失蹤；30,000 人無家可歸。

請針對納蘇所居住的社區遭強迫驅離事件，確保相關單位展開全面調查；並協助所有居民重新定居、獲得全面賠償。

敬此